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Pan

Andrzej Buła

Marszałek Województwa Opolskiego 

Za pośrednictwem Przewodniczącego Sejmiku 

Województwa Opolskiego

Interpelacja w sprawie planowanej przez PKP opłaty na utrzymanie infrastruktury wokół stacji.

Szanowny Panie Marszałku,

Jak informują media, władze PKP planują nałożyć na przewoźników tzw. opłatę dworcową. Wynika 
ona z nowelizacji ustawy o transporcie drogowym, zgodnie z którą „zarządca infrastruktury usługowej 
może pobierać opłaty od przewoźników za dostęp do tej infrastruktury" (np. holi czy poczekalni na 
stacjach).

Wysokość opłaty przewozowej zależeć będzie od tego, czy przewoźnik jest regionalny czy 
dalekobieżny, od liczby zatrzymań pociągów oraz od klasy dworca. Co prawda opłata ma podlegać 
negocjacjom z przewoźnikami, jednak eksperci nie maja wątpliwości, że wpłynie ona na ceny biletów 
oraz na liczbę połączeń.

Mam do Pana Marszałka pytanie, czy między władzami województwa a PKP toczyły się (lub toczą) w 
tej kwestii jakieś rozmowy?

Z poważaniem


